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PROTOKOLL FRA STYREMØTE NR. 10/2013-2015 PÅ IDRETTS HUS, STRØMMEN 8. OKTOBER 2014 
Tilstede:  Vidar Ruud, Rune Åslund, Stein Arne Alnæs, Rolf Bryn, Georg Korody, Espen Solbakken og 

Thor Gjelsvik.  
Forfall:  Eline Egeland   
 
GODKJENNE PROTOKOLLEN FRA STYREMØTE 03.09.2014.  
Vedtak:   Protokollen fra styremøte 03.09.2014 ble godkjent uten merknader. 
 
REFERATSAKER. 
Anlegg 

 Rune har vært på møte på Lunderåsen (Frogner) vedr. ny lysløype. 

 Selvaag jobber fortsatt med skihall i Lørenskog. 

 Anlegg- og arrangementsseminar. Det jobbes med å få mer struktur på anleggsarbeidet i  
kretsene. 

 Det åpnes ny rekrutt hoppbakke i Hurdal. 
 
Integrering 

 Treningstilbudet for bevegelseshemmede som Lyn organiserer er i gang. 
 
Alpint 

 Dønski vil arrangere felles barmarksamling for Akershus løperne.  Det blir også noen  
samling til vinteren. 

 Fartssamling på Ål (U16) og i Uvdal (U14) i januar 2015. Hakadal og BSK vil stå som  
teknisk arrangører. 

 Det jobbes med reise og overnatting til HL og TL. 
 
Hopp/kombinert 

 Det jobbes med å få på plass rennene i rekruttcupen. 

 Få renn i kretsen. 
 
Langrenn 

 Terminlista er ferdig. 

 Team Akershus har samling i Torsby. 
 
Telemark 

 Telemark ønsker fortsatt en felles komite med freestyle.  Rolf og Vidar skal ha et møte med  
lederen av fresstylekomiteen i forbundet. 

 Det skal arrangeres regionsamlinger 08.-09.11 og i mars. 
 
REGNSKAP 
Det framlagte regnskapet pr. 30.09.2014 tas til etterretning.   
 
HANDLINGSPLAN 
Usettes til styreseminaret 
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Sak 29-13/15: ROMERIKE BAKKESENTER 

Status etter møte i stiftelsen 22.09.2014.  Jan Langgård ble valgt til ny leder på ekstra 
ordinære årsmøte.  Stiftelsen vil derfor ikke bli lagt ned.  Vidar og Rune repr. styre på 
møte. 
Skikretsen har mottatt søknader om støtte fra stiftelsen og Hurdal IL. 
 Søknad fra stiftelsen om økonomisk støtte for å utbedre skitrekk i bakkesenteret.  

Det søkes om en støtte på kr. 50 000.-. 
 Søknad fra Hurdal IL om tilskudd til innkjøp av tråkkemaskin. Det søkes om kr 

200.000 i tilskudd til kjøp av maskin, samt kr 30.000 i driftstilskudd. 
 
Vedtak:   Søknaden fra stiftelsen på støtte for utbedring av skitrekk støttes med inntil kr. 

50 000.-. Støtten utbetales når regnskap for utbedringen er mottatt.  Søknaden fra 
Hurdal IL om støtte til kjøp av maskin og driftstilskudd avslås. 

 
Sak 31-13/15: SØKNAD UTØVERUTVIKLING 
                            Det ble gjort en gjennomgang av kriterier. 
Vedtak:   Kriteriene for utøverutvikling ble vedtatt med enkelte endringer. 
 
Sak 33-13/15: STYRESEMINAR 
Vedtak:   Styreseminaret blir 31.10 til 01.11.   
 
Sak 34-13/15: KOMITEENES TILTAKSPLANER MED BUDSJETT 2015 
Vedtak:   Komiteene sender inn sine tiltaksplaner med budsjett for 2015 innen 15.11.2014. 
 
Sak 35-13/15: BEREDSKAPSPLAN 
   Det er laget et forslag til beredskapsplan for Akershus Skikrets. 
Vedtak:   Den framlagte planen ble godkjent som beredskapsplan for Akershus Skikrets. 
 
Sak 36-13/15: STIFTELSEN AKTSKI HURDAL 

*forespørsel om ASK kan overta ledervervet. 
Vedtak:   Saken utsettes til AU-møte 05.11.     
 
EVENTUELT 

a) Spillemidler til prepareringsutstyr for langrennsløyper 
Skiforeningen, Hurdal IL og Fenstad Skiklubb og Halmsås & Omegn Skilag har søkt. 

Vedtak:   Søknadene prioriteres slik: 
1. Hurdal IL 
2. Fenstad Skiklubb og Halmsås & Omegn Skilag 
3. Skiforeningen 

 
b) Medlem i hovedkomiteen for NM jr. og NC i Nes 2015 

Ønsker ASK å være representert i hovedkomiteen for NC rennet i langrenn på Nes 
2015? 

Vedtak:   Vidar er ASKs representant i hovedkomiteen for NC rennet på Nes. 
 
 
Neste møte: 
Styreseminar 31.10 til 01.11 
AU-møte onsdag 05.11 kl. 1700 på Idrettens hus, Strømmen 
 
Thor Gjelsvik  
referent 


